
 

   

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 30/04/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Στον αέρα οι εξαγωγές καρπουζιού, του νομού Ηλείας»

Κύριε Υπουργέ,

Ιδιαίτερη  ανησυχία  έχει  καταλάβει  τους  καλλιεργητές  καρπουζιού  του  νομού  Ηλείας,  οι
οποίοι,  βλέπουν την  παραγωγή τους  να ολοκληρώνεται,  χωρίς  όμως να ξέρουν,  αν  θα
μπορέσουν  να  προωθήσουν  το  προϊόν  τους  στις  ευρωπαϊκές  αγορές.  Μία  κατεξοχήν
μεγάλη αγορά ήταν αυτή της Ιταλίας, η οποία, όμως, έχει δεχτεί  ένα από τα μεγαλύτερα
πλήγματα από τον κορωνοϊό. 

Τα  προβλήματα  των μικρομεσαίων  αγροτών ήταν  ήδη πολλά,  πριν  από την  πανδημία.
Σήμερα όμως, υπάρχει, μια καινούργια οδυνηρή πραγματικότητα, η οποία εξελίσσεται σε
κρίση,  όχι  μόνο υγειονομική  αλλά και  οικονομική.  Ενώ οι  τιμές  στα  ράφια των σουπερ
μάρκετ είναι στα ύψη, οι μικρομεσαίοι αγρότες αντιμετωπίζουν μια σειρά από προβλήματα:
Οι τιμές στα πρώιμα κηπευτικά είναι πολύ κάτω του κόστους παραγωγής, ενώ, ταυτόχρονα,
τεράστιες ποσότητες παραγόμενων προϊόντων τους θάβονται σε χωματερές, αφού μεγάλο
μέρος της παραγωγής μένει εκτός αγοράς, λόγω της μειωμένης ζήτησης.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να προβείτε σε επαφές και συνεννόηση με άλλες αρμόδιες ευρωπαϊκές 
κρατικές αρχές, προκειμένου να διευκολυνθεί η διοχέτευση του ελληνικού καρπουζιού στις 
αντίστοιχες αγορές τους, έτσι ώστε να μη πληγούν, λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού, οι 
χονδρικές πωλήσεις καρπουζιού των αγροτών της Ηλείας; 

2. Ποια είναι τα άμεσα μέτρα στήριξης, που σχεδιάζετε να λάβετε για την ενίσχυση των 
αγροτών της ως άνω περιοχής, προκειμένου να αντιμετωπίσουν τις αρνητικές οικονομικές 
επιπτώσεις της πανδημίας του κορωνοϊού στη χονδρική πώληση των παραδοσιακών 
αγροτοδιατροφικών προϊόντων του τόπου τους; 

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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